

8D7N**8 DAYS 7 NIGHTS****i SEE TAIWAN**

TC: TWN-8DIST-JX

STARLUX
星宇航空**TOUR HIGHLIGHTS****TAIPEI**

- ✓ Shifen Sky Lantern
- ✓ Shifen Old Street
- ✓ Shifen Waterfalls
- ✓ 101 Tower
- ✓ Dadaocheng
- ✓ Chiang Kai-shek Memorial Hall
- ✓ Raohe Night Market
- ✓ Sanxia Handkerchief print & Dyeing DIY

TAICHUNG

- ✓ Rainbow Village
- ✓ Lihpao Land Theme Park
- ✓ Fengjia Night Market

YILAN / JIAOXI

- ✓ Xingbao country RD farm experience
- ✓ Hot Spring Hotel
- ✓ Sanxing Onion Pancakes
- ✓ Enjoy Lobster Hotpot + Haagen Dazs

NANTOU

- ✓ Sun Moon Lake
- ✓ Wenwu Temple

QINGJING

- ✓ Qingjing Farm - Green Green Grasslands + Sheep Castle + Sky Walk

PACKAGE INCLUSIVE:

- ✓ Return economy air ticket by Starlux Airlines (JX);
- ✓ 07 nights hotel accommodation based on twin sharing;
- ✓ Meals provided as per itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

DAY 1 SINGAPORE ✈️ TAOYUAN (MOB)

Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, proceed to **Taoyuan Hotel** for overnight stay
Hotel: Tao Garden hotel or similar 3*

DAY 2 TAOYUAN – TAICHUNG (B: Hotel)

After breakfast, proceed to **Taichung** en-route stopover **Sanxia** for the following activities;
⇒ **Rainbow Village**: is a military dependents' village that was converted into street art.
⇒ **Have fun in LihPao Land Theme Park**: The largest comprehensive theme park. ★Special Free: 1 time ride on the Ferris Wheel Line themed carriage.
Hotel: Fullon Lihpao Hotel or similar 5*

DAY 3 TAICHUNG – QINGJING*(B: Hotel / L: Local cuisine / D: Minsu Set)*

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Puli Winery & Wine Barrel Tunnel** (Valid for group dates after JAN'25)⇒ **Qingjing Green Green Grasslands + Sheep Castle + Sky Walk**: Qingjing treats you to magnificent views of the surrounding 2000+meter high mountain. Get up close with the nature and animals at the grassland.**Hotel: Mingqin Farm Stay or similar 4*****DAY 4 QINGJING – NANTOU – TAICHUNG***(B: Hotel / L: Thao Three Cup Chicken Flavor)*

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Aboriginal Local Product Center**⇒ **Sun Moon Lake**: Wenwu Temple, Xiangshan Luoyusong walk way⇒ **Fengjia Night Market**: The largest night market in Taiwan.**Hotel: Taichung Champs Elysees hotel or similar****DAY 5 TAICHUNG – TAIPEI – YILAN JIAOXI***(B: Hotel / D: Lobster Hotpot)*

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Sanxia Handkerchief print & Dyeing DIY**: Experience Blue Dyes DIY with creating your own very unique design.⇒ **Shifen Old Street**: Walk along Shifen Old Street and experience releasing a Kong Ming Lantern (6 pax sharing per lantern). -- Note: subject to weather conditions.⇒ **Shifen Waterfalls**: The falls total height 20 meters and 40 meters in width, making it the broadest waterfall in Taiwan.⇒ **Jiao Xi Street**: Free time to roam around.⇒ **Enjoy dinner of Lobster****Hotpot + Salad Bar + Haagen-Dazs ice cream.**

Note: Stay at Hot Spring Resort, please bring along your own swimwear and swim cap for outdoor and indoor hot spring pools.

Hotel: Jiaoxi Just Sleep Resort or similar 4***DAY 6 YILAN JIAOXI – TAIPEI***(B: Hotel / L: Urn Roast Chicken)*

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Sanxing onion pancake DIY**: Experience making Taiwan famous tradition onion pancake.⇒ **Xingbao country road farm** experience, Mini Donkey, Sika Deer interaction.⇒ **Pearl Culture Center**⇒ **101 Tower**: Observatory Deck own expense⇒ **Raohe Night Market**: One of the oldest night markets in Taipei.**Hotel: Taipei Courtyard by Marriott or similar 5*****DAY 7 TAIPEI***(B: Hotel / L: Mongolian BBQ / D: XiaoLongBao meal)*

Today proceed for the following sightseeing;

⇒ **Chiang Kai-shek Memorial Hall**⇒ **Pineapple Dream Factory**: DIY Pineapple Cake.⇒ **Tien Lu Gallery**⇒ **Dadaocheng Old street** (Valid for group dates until DEC'24) OR **Lin Antai Ancient House** (Valid for group dates after JAN'25) – Note: If it is closed, it will be changed to **Shilin Residence Garden**⇒ **Ximending** shopping and restaurants.**Hotel: Taipei Courtyard by Marriott or similar 5*****DAY 8 TAIPEI ✈️ SINGAPORE***(B: Hotel)*

After breakfast, if time permits, you may do your last-minute shopping before your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

Remarks:

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.

- Shopping: Tea or Pear Culture Centre / Aboriginal product center / Tienlu Gallery or etc.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Updated on 16 Sep 2024.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

8天7晚

8天7晚



爱趣台湾

轰等了,我来了!!!

TC: TWN-8DIST-JX

行程 景点 特色

台北

- 十分车站放天灯, 101大楼, 十分老街, 大稻埕巡礼, 十分瀑布, 饶河街夜市, 三峡染工坊-蓝染DIY, 中正纪念堂

台中

- 彩虹眷村, 麗寶主题乐园, 逢甲夜市, 彩虹眷村

南投

- 日月潭风景区, 文武庙, 落羽松步道

清境

- 青青草原 + 绵羊城堡 + 天空步道, 清境民宿

宜兰 / 礁溪

- 乡间小路, 礁溪温泉酒店, 三星葱农场DIY, 晚餐享用 礁溪三福本家 "海陆龙虾锅" + 沙拉吧 + Haagen-Dazs冰淇淋

配套包含:

配套不包含:

- 往返航空经济舱机票, 机场税 燃油税, 07晚酒店住宿, 二人一室, 司机/导游小费, 餐食顺序根据行程提供, 旅游签证, 导游全程以中文解说, 个人旅游保险, 景点门票, 杂费或个人消费

第一天 新加坡 桃园 (机上用餐)

今天搭乘飞机前往宝岛台湾, 抵达后专人接机前往酒店入住。

住宿: 桃园飯店 或同等级3*

第二天 桃园 - 台中

(早: 酒店) 早餐后, 驱车游览以下景点; 彩虹眷村: 又称彩虹村、彩虹艺术公园; 麗寶主题乐园半日游~ *特别免费安排 "乘搭一次"的摩天轮Line主题车厢; 住宿: 麗寶福容大飯店 或同等级5*



第三天 台中 - 南投 清境

(早: 酒店 / 午: 当地风味 / 晚餐: 民宿套餐) 早餐后, 驱车游览以下景点; 埔里酒廠、酒窖隧道 (限于2025年1月后出发日期); 清境农场 - 青青草原 + 绵羊城堡 + 天空步道: 游览清境农场青青草原, 感受台湾2000公尺高山上的清新空气, 近距离接触草原上的绵羊。住宿: 清境明琴、空中花園 或同等级 4*

第四天 清境 - 南投 - 台中

(早: 酒店 / 午: 邵族三杯雞風味) 早餐后, 驱车游览以下景点; 山地特产中心 - 购买心仪的手信礼品。日月潭风景区 / 文武庙 / 落羽松步道 / 逢甲夜市: 全台湾最大且著名的观光夜市, 美味小吃相当多样 住宿: 香榭、富信、威汀酒店 或同级

第五天 台中 - 台北 - 礁溪/宜兰

(早: 酒店 / 晚: 海陸龍蝦鍋) 早餐后, 驱车游览以下景点; 三峡染工坊-蓝染DIY: 体验蓝染小方巾, 设计自己喜爱图案。十分老街: 前往十分车站放幸福天灯(6人享1个天灯 - 注: 视天气情况而定) 十分瀑布: 高度为20米, 台湾最大的帘幕式瀑布 礁溪大街: 夜间闲逛好去处, 购物, 美食让人目不暇接。晚餐享用礁溪三福本家 "海陆龙虾锅 + 沙拉吧 + Haagen-Dazs冰淇淋" 無限量供應 *特别体验: 安排入住礁溪温泉酒店, 自由享用酒店温泉设施或户外温泉设施 备注: 須自备泳衣泳帽 住宿: 礁溪捷丝旅 或同等级4*



第六天 礁溪/宜兰 - 台北

(早: 酒店 / 午: 甕仔雞料理) 早餐后, 驱车游览以下景点; 三星葱农场DIY: 体验采收三星葱, 冲洗后DIY制作葱油饼; 乡间小路: 农场体验, 喂食梅花鹿, 迷你驴; 珍珠养殖展览馆; 101 大楼: 台湾地标 (自费 观景台); 饶河夜市-台北最早的观光夜市, 小吃摊位林立 住宿: 台北六福萬怡-花園 或同等级5*



第七天 台北

(早: 酒店 / 午: 蒙古烤肉吃到飽 / 晚: 小笼包餐) 早餐后, 驱车游览以下景点; 中正纪念堂: 庄观宏伟的国家建筑, 古色古香; 天禄艺术中心: 天禄艺品中心去一探中国风水的奥秘。凤梨酥饼家-参观凤梨酥梦工厂DIY制作凤梨酥; 大稻埕老街巡礼 (限于至2024年12月前出发) 百年老街-或-参观林安泰古厝 (限于2025年1月后出发) 是位於台北市濱江公园的四合院 (备注: 如遇休館則變更為士林官邸花園); 西门町商圈: 这里集合时下年轻人最爱, 包含电影, 流行服装, 精品, 美食小吃等等。住宿: 台北六福萬怡-花園 或同等级5*

第八天 台北 新加坡

(早: 酒店) 早餐后将送往桃园机场搭乘航班返回家园, 留下与贵宾旅运甜蜜的回憶, 结束这难忘的台湾之旅!

备注: 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。如果中文和英文行程有不符合之处, 请以中文行程为准。购物站: 灵芝茶艺馆/珍珠养殖展览馆/山地特产中心/天禄展示中心等

2024 - 2025 Departure Date / 团体出发日期:



Table with 4 columns of departure dates: 21 SEP - 28 SEP, 26 OCT - 02 NOV, 21 NOV - 28 NOV, 25 NOV - 02 DEC; 05 DEC - 12 DEC, 12 DEC - 19 DEC, 19 DEC - 26 DEC; 15 FEB - 22 FEB, 08 MAR - 15 MAR, 23 MAR - 30 MAR, 12 APR - 19 APR; 19 APR - 26 APR, 01 MAY - 08 MAY, 10 MAY - 17 MAY, 24 MAY - 31 MAY; 07 JUN - 14 JUN, 14 JUN - 21 JUN, 21 JUN - 28 JUN

For asking more GROUP DEPARTURE DATES, please check with front line sales staff for updates.

Flight Schedule / 航班详情:

Table with 2 columns: SIN-TPE JX772 SIN-TPE 1400-1850 hrs / 1500-1940 hrs; TPE-SIN JX771 TPE-SIN 0810-1240 hrs / 0900-1340 hrs

Note: *Flight Timing subject to change with/without prior notice. *Subject to group size of minimum 10Pax Adult to confirm departure. 注: *以上航班时刻所显示的的时刻表仅供参考, 如有变动恕不另行通知。



CALL US NOW 6466 8558

OUR OUTLETS:

